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Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 

Wij moeten weer op 'jacht' naar een secretaris/esse 
.■ oor het Bijenhuis. Helaas gaat Catelijne Rauch ons weer 
eilaten omdat haar man een aanstelling krijgt bij de 

Hogeschool Enschede. Vaste aanstellingen in weten-
schapsland zijn zo zeldzaam dat je die met beide handen 
moet aangrijpen. En Catelijne was niet bereid om voor 
twintig uur te gaan pendelen tussen Hengelo en Wagenin-
gen. Jammer maar vooral begrijpelijk. 

Het is begin juni en het afgelopen weekend heb ik ge-
holpen op Schier - tussen de buien door - en veel opge-
stoken. Het is zo'n situatie waardoor je helemaal uit je 
schema bent en twee dagen op een week lijken. 
Koninginnenteeltcursus in stoomformaat. Het is ook een 
aparte ervaring om zeker vijftien volken grondig te 
behandelen - vegers uit en vegers terug - en alles zonder 
kap, laat staan handschoenen. Mogelijk schrijf ik er later 
nog eens over. 

Ook de tijd van uitslagen van de voederkransmonsters 
en helaas een enkele met sporen. Soms ook zichtbaar en 
dan wordt het ruimen. Gelukkig nog maar in enkele 
gevallen. Maar het zal je maar gebeuren. In contacten met 
getroffen imkers voel je hoe zwaar zo'n klap aankomt. 
Maar ook hoor je hoe dat meeleven en hulp wordt 
gewaardeerd. 
Lastig is dat door een personele wijziging bij de RVV de 
regeling die wij in de Werkgroep AVB overeen waren 
gekomen, nog steeds niet is bekrachtigd. Dat geeft on-
zekerheid in geval er alleen sporen worden aangetroffen 
bij het vrijwillige onderzoek. Wat gaat er dan gebeuren? 
Wij dringen voortdurend aan bij de RVV op een uitspraak 
maar die is nu al twee maanden over tijd. Dat betreuren 
we, juist nu we zo hebben aangedrongen om allen mee te 
doen en velen daaraan gehoor hebben gegeven. Mochten 
imkers bij vrijwillig onderzoek hulp willen hebben bij de 
procedure bij een positief monster, dan kunnen ze een 
beroep doen op het HB. Ik betreur nog meer dat veel 
Buckfastimkers nog steeds de lijn met Celle vasthouden, 
waardoor wij geen inzicht hebben in de uitslagen van die 
groep imkers. Waarom vraag je je af? Celle is niet goed-
koper meer, de onderzoeksmethode is door Celle en 
I D/DLO afgestemd, maar je moet in Celle maanden 
langer wachten op de uitslag. Wat is het voordeel? 
Kennelijk dat de informatie onder de roos blijft en 
waarom is dát nu belangrijk? Een groot nadeel is in elk 
geval dat de Nederlandse overheid (RVV) en de 
bijenhoudersorganisaties geen inzicht krijgen in de 

resultaten van het onderzoek. Wij \\ eten  dus niet hoe vaak 
sporen in de volken van de Buckfastimkers worden 
aangetroffen en ook niet wat daarmee gebeurt. Dat vind ik 
'griezelig'. zoals ik alles wantrouw wat geheim moet 
blijven. Mijn ongerustheid neemt toe als ik in Bijen van 
mei lees over een incident op Marken. Hoe serieus neemt 
men de meldingsplicht? Ik zie twee risico's voor de overi-
ge imkers in Nederland. De eerste is natuurlijk dat er be-
smettingen kunnen ontstaan die voorktimen hadden kun-
nen worden als er adequaat wordt ingegrepen. Want men 
beweert wel dat de Buekfastbij het vermogen heeft AVB 
te beheersen, maar vaststaat dat de Buckfast een rover is 
en zo besmettingen kan overbrengen. Een tweede risico is 
dat de overheid zich terugtrekt van het ingezette preven-
tiebeleid nu een groep imkers daarin een eigen geheim-
zinnige route bewandelt. Die groep kan straks veel te 
verantwoorden hebben, lk ben hierover oprecht bezorgd. 

Nu iets vrolijkers. In de HB-vergadering bleek dat de 
productie van de viertalen CD-rom het eindpunt nadert. 
Nog eenmaal de teksten in de vier talen scherp contro- 	223 
leren en dat is het laatste. We liggen op schema. Dan 	wam 
insturen naar Vancouver om mee te dingen naar een prijs 
en dan kan de verkoop beginnen. Het blijft spannend 
maar optimisme is gerechtvaardigd. 

Wij verstuurden een persbericht over te weinig volken 
voor bestuiving in de boomgaard. In enkele regio's moest 
flink gebeld worden om aan de vraag te kunnen voldoen. 
Dit lokte twee merkwaardige reacties uit. De heer Siep 
Koning, van de Nederlandse Fruittelers Organisatie, wist 
te melden dat imkers nu f60 of f70 ontvangen en dat te 
weinig vinden. De werkelijkheid is dat wij f65 vroegen, 
genoegen namen met f55 en de NFO vasthield aan hun 
eerste bod van f50 De volgende onderhandelingen 
kunnen dus vrolijk beginnen bij f65. 
• Een tweede reactie van Dr. Manja Kwak die stelt dat 
honingbijen in de natuur totaal overbodig zijn, maar eraan 
toevoegt dat er geen hard wetenschappelijk onderzoek 
naar is verricht. Ik heb altijd gedacht dat een weten-
schapper pas concludeert ná onderzoek. Wij vonden het 
niet nodig om op zo'n uitlating verder in te gaan. Wél 
steunen wij een initiatief elders om tot zo'n onderzoek te 
komen. Ik geef nog geen bijzonderheden, maar als dat 
zou komen, kunnen de kreten verstommen en kunnen we 
op grond van feiten handelen. Ook als die voor de 
honingbij ongunstig uitkomt. Manja Kwak weet dat nog 
niet en wij weten dat ook niet. Beiden roepen we wat op 
basis van belangen, maar u weet wel: inspraak zonder 
inzicht geeft uitspraak zonder uitzicht. 
Wij ontvingen een terechte waarschuwing van Pierre 
Lemoine: Pas op dat de bijenhouders niet op 
onverantwoorde wijze adviseren over het medisch gebruik 
van bijenproducten. Het HB gaat opinies verzamelen op 
dit onderwerp en daarover de imkers voorlichten. 
Een goede vakantie toegewenst. 

Vertrek Catelijne Rauch 
Beste VBBN-leden, de voorzitter had het tijdens de ALV 
al aangekondigd, maar het is inmiddels ook feitelijk 
geworden. Ik heb per 1 augustus mijn ontslag als bureau-
secretaris ingediend bij het Hoofdbestuur vanwege onze 
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verhuizing in augustus naar Hengelo (0v.). Dit betekent 
dat, als u dit stukje leest, ik al weg hen van het Bijenhuis. 
Ik heb de afgelopen anderhalf jaar met heel veel plezier 
voor de VBBN gewerkt en heb in die tijd ook heel veel 
geleerd over bijen en imkers. Het is jammer dat ik u maar 
zo kort van dienst heb kunnen zijn, maar toen ik aan deze 
baan begon wisten wij niet dat mijn man in Enschede zou 
gaan werken. Ik vond de contacten met de leden de 
besturen van de subverenigingen van de VBBN over het 
algemeen heel plezierig en hoop dat dat wederzijds is 
geweest. Ik wil mijn collega's op het Bijenhuis via deze 
weg hartelijk bedanken voor de goede samenwerking en 
wens mijn opvolg(st)er veel succes toe in de nieuwe baan. 
Caudijne Rauch 

Informatiegids VBBN 

Catalogus Bijenbibliotheek 
Tevens is op het Algemeen Secretariaat verkrijgbaar de 
catalogus van de Bijenbibliotheek. Hierin is het totale 
bestand boeken en tijdschriften van de bibliotheek op dit 
moment opgenomen. Kosten: ,f 12,50 exclusief porto. 
De catalogus is ook te raadplegen via Internet: 
http://www.bib.wau.nl. 
Het telefoonnummer van de bibliotheek is: 0317-482264. 
U kunt de catalogus bestellen bij het VBBN-secretariaat. 

Nieuwe video VBBN 
Vanaf heden kunt u bij de VBBN een videoband over 
Amerikaans vuilbroed lenen. Het is een Duitstalige video 
die ±50 minuten duurt, aan de orde komen o.a.: 
laboratoriumonderzoek, sanering van bijenstanden, 
desinfecterende maatregelen en verdere maatregelen bij 
besmettelijke dierenziekten. 
Voor VBBN-leden is het lenen gratis, niet-leden betalen 
een geringe vergoeding; voor alle video's geldt dat de 
portokosten voor rekening komen van de aanvrager. 
U kunt de video bestellen bij het Secretariaat VBBN, 
Postbus 90, 6720 AP Bennekom, 0317-422422, fax: 
0317-424180 of E-mail: bijenhuis@tip.nl  

• MILIEBERICHTEN 

Op 2 juni 1999 is na een korte ziekte op 79-jarige leertijd 
overleden onze gewaardeerde vriend en mede-imker 

MARINUS BEIDE 

Hij was sinds elf jaar samen met zijn vrouw lid van onze 
vereniging en een actief doe-het-zelver die alles in de puntjes 
verzorgde. Vele van onze leden hebben als tastbaar bewijs 
van zijn activiteiten enkele raampjes op hun stand zoals Rien 
die op zijn eigen manier maakte en vervolgens bij het 
jaarlijkse Ambrosiusfeest inzette als prijs. 

Wij wensen zijn vrouw Gijsje en de kinderen veel sterkte toe 
om het verlies te dragen en hopen dat ze de kracht vinden om 
met elkaar in goede herinnering aan Rien verder te gaan. 

Bestuur en leden 
ZLTO St. Ambrosius, Oisterwijk 

Op 9 april 1999 is overleden ons lid en oud-penningmeester 

LEO VAN DEN DUNGEN 

19 jaar lang was Leo een actief lid van onze subvereniging. 

Gedurende vele jaren was hij penningmeester van onze 
vereniging en heeft hij ervoor gezorgd dat de vereniging niet 
alleen financieel goed draaide, maar ook de ruimte had om 
nuttige en aangename activiteiten te ontplooien. 

Wij verliezen in hem een meelevende en hard werkende 
imker en iemand waar je altijd op kon vertrouwen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Utrecht e.o. 

Op 7 mei is plotseling overleden onze zeer gewaardeerde 
imkersvriend, de heer 

AD VAN GILS 

in de leeftijd van 62 jaar. 

In hem verliezen wij een groot imker, bij wie de bijen een 
centrale plaats in zijn leven innamen. Hij was jarenlang 
hoofdbestuurslid van de bijenhoudersbond NCB, waar hij 
zijn taak zeer nauwgezet uitvoerde. Hij had nog vele 
vrienden uit die periode. 

Wij zullen hem blijven herinneren als een zeer kundige 
imker en een goede vriend. 

Bestuur en leden 
van de Bond van Bijenhouders ZLTO (voorheen NCB) 

Vorige maand is aan alle secretarissen van de subvereni-
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gingen van de VBBN de Informatiegids 1999 (A5-
formaat) toegestuurd. De hierin vernielde informatie is 
ook te raadplegen op de Homepage van de VBBN op 
Internet: http://wwwl.tip.n1/-t212148. Hier wordt de 
informatie indien nodig bijgewerkt. 
U kunt de informatiegids bestellen door overmaking van 
f 2.50 op girorekening 84.68.01 onder vermelding van 
'informatiegids sturen svp'. 
De Informatiegids is tegen betaling van fl,- op het 
Algemeen Secretariaat van de VBBN af te halen. 

Openingstijden VBBN 
Het Algemeen Secretariaat van de VBBN is in de maand 
augustus bereikbaar op dinsdag 3, 10 en 17 en woensdag 
4,11 en 18 augustus. Van 19 t/m 31 augustus is het 
secretariaat gesloten. Vanaf woensdag 2 september zijn de 
medewerkers van het Secretariaat weer aanwezig. 
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